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Verzamelformulier ten behoeve van de beantwoording van vragen gesteld in de commissie- 
vergaderingen van 18 en 19 juni 2019 

ter informatie voor de VV vergadering van 4 juli 2019 
 
 

Commissie Stedelijk Water en Watersysteem. Agendapunt: 02 
Onderwerp: Vaststellen notulen van de vergadering van 23 april 2019 
 

Beknopte formulering van de problematiek en de vraagstelling: Toelichten wat de status is van het Bokashi project. Hoogheemraad Koop zal dit bij het verslag 
toelichten. 
 

Beantwoording: Delfland werkt mee aan een pilot op initiatief van Hoeve Rusthoff in Maasland om gras afkomstig van de Delflandse Dijk te fermenteren met 
behulp van Bokashi. Bokashi is een van oorsprong Japanse methode om organisch restmateriaal te fermenteren en terug te geven aan de bodem als 
bodemverbeteraar. Dit sluit aan bij het concept van kringloopboeren en de ambitie van Delfland Circulair om reststromen zoveel mogelijk in lokale kringlopen her 
te gebruiken. In het najaar van 2018 is het maaisel afkomstig van de Delflandse Dijk van Hoogheemraadschap van Delfland naar Hoeve Rusthoff gebracht, waar 
een bokashi-hoop is aangemaakt. Binnenkort zal het gefermenteerde materiaal over het land worden uitgereden als bodemverbeteraar. Ook komend najaar wil 
Delfland weer een deel van haar maaisel naar de boer brengen om het te laten fermenteren. Volgende jaar zal de pilot worden geëvalueerd. Meer informatie 
vindt u op https://www.middenindelfland.net/initiatief/bokashi-keten/ 

 

Commissie Stedelijk Water en Watersysteem. Agendapunt: 02 
Onderwerp: Vaststellen notulen van de vergadering van 23 april 2019 
 

Beknopte formulering van de problematiek en de vraagstelling: Wanneer komt de waterkwaliteitsrapportage aan de orde? Deze was toegezegd voor juni 2019. 
 

Beantwoording: Komt aan de orde in de informatieve VV van 18 juli a.s. 
 

Commissie Stedelijk Water en Watersysteem. Agendapunt: 02 
Onderwerp: Vaststellen notulen van de vergadering van 23 april 2019 
 

Beknopte formulering van de problematiek en de vraagstelling: Hoe staat het met de evaluatie van de natuurvriendelijke oevers? Hoogheemraad Koop neemt 
deze twee vragen op met haar collega van waterkwaliteit. 
 

Beantwoording: Komt aan de orde in de informatieve VV van 18 juli a.s. 

https://www.middenindelfland.net/initiatief/bokashi-keten/
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Commissie Stedelijk Water en Watersysteem. Agendapunt: 04.B.03 
Onderwerp: Aanpassingen gemaal oud- en nieuw Wateringveldschepolder 
 

Beknopte formulering van de problematiek en de vraagstelling: Naar aanleiding van het voorstel: zijn er andere objecten die op de korte termijn ook aangepast 
dienen te worden en is dit er dan één in een langere reeks? Hoogheemraad Koop zal hierop terugkomen. 
 

Beantwoording: Als een van de resultaten van de implementatie van het gedachtengoed van Assetmanagement is een meerjaren onderhoudsplanning (MJOP) 
opgesteld. Veel onderhoud is toestandsafhankelijk en dus worden conditiemetingen uitgevoerd om tegen de tijd dat ze vanuit de theorie aan groot onderhoud 
toe zijn. Ter informatie, de levensduur van de technische onderdelen, zoals bijvoorbeeld van een vijzel, is gemiddeld 15 jaar. Het groot onderhoud van een object 
komt gemiddeld dus elke 15 jaar terug. Op basis van de conditie van een object en van de andere objecten wordt het groot onderhoud zodanig ingepland dat er 
een zo veel mogelijk een constante werkstroom blijft bestaan en het risico van uitval aanvaardbaar blijft. 
 
De voorbereidingen zijn in ieder geval gestart voor gemaal Commandeurspolder, gemaal Klaas Engelbrechtpolder en de renovatie van de 
Oppervlaktewaterzuivering Broekpolder. Van ca. 30 objecten wordt in deze periode de conditie bepaald. In de conditiemetingen worden ook ARBO-technische 
zaken meegenomen. 
 

Commissie Stedelijk Water en Watersysteem. Agendapunt: 04.B.04 
Onderwerp: Verbreding Boomawatering Monster (gemeente Westland) 
 

Beknopte formulering van de problematiek en de vraagstelling: De presentatie zal bij de notulen worden gevoegd. 
 

Beantwoording: Zie bijlage  
 

Commissie Stedelijk Water en Watersysteem. Agendapunt: 05.06 
Onderwerp: Actualisatie tabel onderliggende afspraken bijdragen van derden project SCHOON 
 

Beknopte formulering van de problematiek en de vraagstelling:  
1. Waarom is de 1,2 miljoen van het Havenbedrijf Rotterdam voor de uitdieping en mogelijk extra verzilting toegezegd aan SCHOON? 
2. Komt het project bij meer dan 10% overschrijding van Delflandse investering van 6 miljoen euro, terug naar de VV? 
Hoogheemraad Egas komt hierop terug bij het verslag van deze commissievergadering. 
 

Beantwoording: 
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1a. VV besluit 14 februari 2019, investeringsvoorstel project S.C.H.O.O.N., besluit C: 

C. De bestemmingsreserve Zoetwaterfabriek ter hoogte van € 1.197.000 in te zetten voor de dekking van de jaarlijkse kapitaallasten Zoetwaterfabriek; 
 
1b. Besluit D&H d.d. 30 augustus 2016, waar in het hoofdstuk 6 Financiën de volgende toelichting staat: 

6. Financiën 
De eenmalige schadevergoeding van € 1.197.000,-, zoals afgesproken in de deelovereenkomst met het havenbedrijf, zal naar verwachting worden ontvangen 
in 2017 (na realisatie van de verdieping). Naar verwachting is dit bedrag niet belast met BTW (zie risico’s). De schadevergoeding is berekend op basis van de 
extra behoefte aan zoetwater, veroorzaakt door verhoogde zoutindringing door de verdieping, vermenigvuldigd met de geschatte operationele kosten van de 
toekomstige zoetwaterfabriek De Groote Lucht (waarover nog definitieve besluitvorming in de V.V. moet plaatsvinden). In de deel-overeenkomst is benoemd 
dat schadevergoeding wordt ontvangen vanwege de extra kosten die Delfland maakt voor het aanvullen van het oppervlaktewater met extra zoetwater. 
Delfland zal het beschikbare bedrag inzetten om de zelfvoorzienendheid voor zoetwater te vergroten, indien mogelijk middels het project Zoetwaterfabriek de 
Groote Lucht. Om deze gelden meerjarig in te kunnen zetten, zal bij de jaarrekening een voorstel worden gedaan om de schadevergoeding in een 
bestemmingsreserve te storten. Vervolgens zal deze bestemmingsreserve dienen als gedeeltelijke dekking van de uitgaven van het doel van deze reserve, 
zelfvoorzienendheid / zoetwaterfabriek De Groote Lucht. 

2.  Nee het project komt terug in de VV bij kredietoverschrijding zoals hieronder weergegeven in de tabel: 

S.C.H.O.O.N.  
Deelproject 

Investeringsplan 
(IP) 

Uitvoeringskrediet 
(UK) 

Achteraf naar VV bij  
overschrijding van UK tot 

Vooraf naar VV bij  
overschrijding van UK 

Waterharmonica €        11.365.000   €          10.600.000   €                        11.100.000    > €11.100.000 < €11.365.000  

Zoetwaterfabriek €          8.895.000   €            8.025.000   €                           8.525.000    > €   8.525.000  

Groot Onderhoud Zandfilter €          2.330.000   €            2.100.000   €                           2.310.000    > €  2.310.000  

     
Bevoegdheid     College   

      
10% tot max 
500k                                                                                   

Bij Waterharmonica is IP 
van  € 11.365.000 volledig 
beschikbaar en mag niet 
worden overschreden 
(afspraak 100% financiering 
derden);  

 
 

Commissie Stedelijk Water en Watersysteem. Agendapunt: 06 
Onderwerp: Rondvraag en sluiting 
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Beknopte formulering van de problematiek en de vraagstelling: De heer vd Berg werd afgelopen zaterdag geattendeerd op wateroverlast in de Dorppolder. Bij 
het bezoek aan deze polder constateerde hij dat de hoofdwatergang langs de Dorppolderweg richting het tijdelijke gemaal erg slecht onderhouden was en er 
nauwelijks ruimte voor waterafvoer meer was. Hij roept Delfland op dit in orde te maken. 
 

Beantwoording: Het onderhoud aan de watergang zal binnenkort worden uitgevoerd (ivm de Natuurwet na 15 juli). Situaties van wateroverlast kunnen worden 
gemeld bij het KCC waardoor er direct contact met de melder kan worden opgenomen. De portefeuillehouder zal een locatiebezoek brengen waarvoor de heer 
vd Berg zal worden uitgenodigd. 
 

Commissie Stedelijk Water en Watersysteem. Agendapunt: 06 
Onderwerp: Rondvraag en sluiting 
 

Beknopte formulering van de problematiek en de vraagstelling: De heer Middendorp heeft een aantal vragen naar aanleiding van de kadeverbetering langs de 
Carel Reinierkade in Mariahoeve: 

1. Waarom is de watergang niet verbreed? 
2. Waarom is er geen natuurvriendelijke oever aangelegd? 
3. Waarom is er voor dit ontwerp gekozen, want het ziet er ontzettend lelijk uit. 

 

Beantwoording: 
1. De scope van het project was het verrichte van buitengewoon onderhoud aan de waterkering. Onderzocht is of verbreding op deze locatie mogelijk was. 

Echter de grond bleek vervuild te zijn. Om de ontgravingen en daarmee de kosten tot een minimum te beperken is niet gekozen voor een verbreding. 
Vanwege de bodemverontreiniging en daarmee de hoge kosten is hier van afgezien. 

2. Om de ontgraafwerkzaamheden in de verontreiniging tot het minimum te beperken en de verontreiniging te isoleren is voor dit ontwerp gekozen.  
3. Over de uitstraling en het beeld kunnen verschillende opvattingen zijn. Daarnaast heeft de gemeente als eigenaar van de grond het dagelijks onderhoud                     

in haar werkpakket. 
 
Voor de beeldvorming worden onderstaande foto’s meegezonden van na de oplevering en de situatie op 25 juni 2019. 
 
Foto na oplevering                                          Foto situatie 25 juni 2019 
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